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Radny Miasta Poznania

Prezydent Miasta Poznania
Jacek Jaśkowiak

INTERPELACJA
dot. przebudowy ul. Obrzeże

Szanowny Panie Prezydencie,
mieszkańcy ul. Obrzeże zwrócili się do mnie z prośbą o interwencję, ponieważ od 15 lat zgłaszają 
do Zarządu Dróg Miejskich konieczność przebudowy ul. Obrzeże, wskazując jej fatalny stan 
techniczny. Nie otrzymali jednak nigdy żadnej odpowiedzi. Dlatego pozwalam sobie zadać pytanie 
czy wyżej wskazana ulica jest wpisana w wieloletni plan remontów przeprowadzanych przez ZDM 
oraz jaki byłby szacunkowy koszt takiej przebudowy?
Ponieważ ul. Obrzeże podzielona jest na dwie części, precyzuję, że sprawa dotyczy odcinka od ul. 
Drużynowej do ul, Przesmyk.
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